
 

 

INFORMACE OBCE 2023 

Velmi dobrá zpráva    
15. 3. 2023 v odpoledních hodinách přistála na Obecním úřadě, tak dlouho očekávaná informace 
z výběrové komise operačního programu životní prostředí 2021 – 2027 SFŽP ČR , kdy náš projekt 
 Vodojem + úpravna vody Hlávkov, zapojení vrtů H1, H1A a HV1 byl schválen a doporučen 
k financování. 
Tedy tento projekt dostává finanční podporu   EU ve výši 23 957 702,40 korun českých bez DPH, což 
je 70% z uznatelných nákladů akce bez DPH. Celkové náklady s DPH jsou ve výši 47 049 603,55 Kč. 
  
 NYNÍ kácíme v lese u vrtů H1 a H1A a připravujeme 1. Kontrolní den, kde předáme staveniště a 
začneme pracovat na samotném díle, což doprovází denně značné množství administrativy.   
  
Vodní hospodářství  -  dodávky vody probíhají plynule, problémy se objevily v měsíci únoru, kdy v 

místní části Hlávkov prasklo v důsledku mrazů a pohybu zeminy původní litinové potrubí. Stálo to 

celodenní práci na opravě, kde pracovníci VAS a.s. Jihlava se svou technikou a za pomoci našich 

zaměstnanců poruchu odstranili. V případě této poruchy na Hlávkově jsme nemuseli zavírat přítok 

vody do Jiřína a obyvatelé měli vodu i po celou dobu opravy. Ukázalo se, že přepojení a dopojení 

vodovodního potrubí na Hlávkově, které obec provedla v letních měsících roku 2022, bylo naprosto 

správné a smysluplné. Druhá porucha se objevila ve Vyskytné nad Jihlavou, kde jsme naštěstí 

vhodnou manipulací s uzavíracím šoupětem dokázali posunout těsnící ucpávku tak, že jsme tím 

poruchu v současnosti odstranili. Je ovšem nutné vnímat naprosto jasně skutečnost, že některé části 

naší rozvodné vodovodní sítě jsou již na hranici životnosti a bude třeba tuto skutečnost řešit.  

Lesní hospodářství - v našich lesích panuje částečná zimní přestávka. Lesní pracovník, který pro obec 

pracuje řadu let, provádí kontrolu oplocenek, vyřezává náletové keře a plochy připravuje na další 

jarní výsadbu. Chystáme na malých zbytkových plochách, kde rostou jiné druhy stromů než smrk, 

odstranění suchých letorostů a přípravu na obnovu lesa.  

Ostatní činnost v obci:  

-      Byly zahájeny práce na odlesnění pozemku pro stavbu liniového vedení, výstavbu úpravny a 

vodojemu na Hlávkově, jakož připojení tří vrtů do systému vodovodu Vyskytná. Plné stavební práce 

se rozeběhnou v dohledné době. Chceme stavební práce ukončit samozřejmě co nejdříve.  

-      Na plochách budoucích víceúčelových hřišť v Jiříně a Hlávkově máme nyní tzv. zimní 

technologickou přestávku. Prováděcí plzeňská firma Vysspa si chystá jednotlivé komponenty pro 

montáž. V průběhu poloviny března se připravuje schůzka zainteresovaných pracovníků firmy a 

zástupců Obce na doladění detailů. Hřiště musí být dokončena vzhledem k podmínkám dotace do 

31.07.2023.  

 -     Ze všech sil připravujeme provedení výběrového řízení na zhotovitele stavby 42 ks 

decentralizovaných čistíren odpadních vod na Rounku. Máme stavební povolení, projekt nyní už i s 

rozpočtem a dotaci. Očekáváme výrazné zlepšení životního prostředí v místě a lepší uživatelskou 

pohodu. Na druhou stranu nám tento provoz přinese rozhodnutím Magistrátu povinnost plnění 

většího množství úkolů. 

 



 

- V neposlední řadě máme projekt, ke kterému jsme už provedli výběrové řízení na zhotovitele 

stavby v ZŠ v 1. podzemním podlaží, kde přístavbou zásadně změníme prostor šaten pro žáky a 

vybudujeme novou varnu a jídelnu. Velmi se těšíme, pokud obci bude přidělen dotační titul, že 

zlepšíme pracovní prostředí pro žáky, zaměstnance, učitele i ostatní uživatele školy a případné 

další strávníky.  

- Máme připravené projekty na veřejné osvětlení do všech našich obcí, zde ale chceme akci 

rozdělit i na rok 2024.  

- Dále nás čeká zásadní obměna informačního rozhlasu, respektive varovného krizového systému 

při nenadálých událostech. Původní analogové rozhlasy musíme vyměnit, protože je ukončena 

jejich životnost a nebudou se již vyrábět náhradní komponenty a tím nebude ani jejich servis. 


